
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 19.04.2017 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 5η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 60η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 19.04.2017 

 

ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 4067/04-05-2017 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. 2/2017 απόφασης του Συµβουλίου της Τ.Κ. 

Ανηλίου µε θέµα: Λήψη απόφασης επί αιτήσεως της κ. Πλακαρού ∆ήµητρας. 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Κατσιφός Απόστολος   

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

5.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

8. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

9.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

12.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

13.ΚΑΜΠΟΥΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

14. ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΛΕΒΕΝΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ  

2.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

3.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

4. ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ      

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  
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1.ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

2. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

3. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

4. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

5. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

6.  ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

7. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ.  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

 

  Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ:3287/11-04-2017  έγγραφη 

πρόσκληση του  κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις 

του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος και Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. 

Κουτσελίνης Προκόπιος, προσήλθε κατά τη συζήτηση του 1ου θέµατος εκτός 

ηµερήσιας διάταξης. 

Κατόπιν τούτου, κατ’ ανάλογη εφαρµογή των διατάξεων του Ν. 3463/2006, 

του Ν. 3852/2010 και του ισχύοντος κανονισµού του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, που 

προβλέπουν την αναπλήρωση του Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου σε 

περίπτωση απουσίας του, τον κ. Γραµµατέα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

αναπληρώνει, στην παρούσα συνεδρίαση και έως την προσέλευσή του ο 

πλειοψηφών Σύµβουλος  του επιτυχόντος συνδυασµού, κ. Σουλδάτος Απόστολος. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Λάσκος Κωνσταντίνος, προσήλθε κατά τη 

διάρκεια λήψης των παρουσιών. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μακρυράχης κ. Κουφογιάννης ∆ηµήτριος, προσήλθε 

κατά τη διάρκεια της ενηµέρωσης µετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας 

διάταξης. 

Ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος, προσήλθε πριν την συζήτηση 

των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης, κατά τη διάρκεια της ενηµέρωσης από τον κ. 

∆ήµαρχο. 

Ο Αντιδήµαρχος κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, προσήλθε κατά τη διάρκεια των 

ερωτήσεων πριν τη συζήτηση των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Αλτίνης Ανέστης, προσήλθε κατά τη διάρκεια των 

ερωτήσεων πριν τη συζήτηση των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο Εκπρόσωπος της Τοπικής Κοινότητας Ξορυχτίου κ. Νάνος Κωνσταντίνος, 

προσήλθε πριν την συζήτηση του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 
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Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μούρεσι κ. Μαµούρης Ευάγγελος, προσήλθε κατά τη 

συζήτηση του 7ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης(το οποίο προτάθηκε και 

συζητήθηκε µετά την συζήτηση του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης). 

Το 7ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά την 

συζήτηση του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Το 8ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε  µετά το 

7οθέµατης ηµερήσιας διάταξης (το οποίο προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το  1οθέµα 

της ηµερήσιας διάταξης). 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Καουνάς Βασίλειος, αποχώρησε κατά τη διάρκεια 

της συζήτησης του 7ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης (το οποίο προτάθηκε και 

συζητήθηκε µετά το 1ο θέµα  της ηµερήσιας διάταξης). 

Το 10ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε πριν την 

συζήτηση του 9ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης, το οποίο συζητήθηκε µετά το 11ο 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

Η ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. Χριστοδούλου Γεωργία, δήλωσε κώλυµα και δεν 

συµµετείχε στη συζήτηση  του 6ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, 

δήλωσε κώλυµα και δε συµµετείχε στη συζήτηση του 14ου θέµατος της ηµερήσιας 

διάταξης. 

Ο ανεξάρτητος ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος και ο 

Πρόεδρος της Τ.Κ. Πουρίου κ. Χιώτη Νικόλαος, αποχώρησαν κατά τη διάρκεια της 

συζήτησης του 14ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Μετά τη συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο κ. ∆ήµαρχος 

ενηµέρωσε το σώµα για της επαφές του µε τον Υπουργό Μεταφορών & Υποδοµών 

κ. Σπίρτζη, σχετικά µε την παράκαµψη του χιονοδροµικού και την παράκαµψη 

Ζαγοράς. Επίσης, αναφέρθηκε στο θέµα των λιµανιών του ∆ήµου µας και στη 

συνεργασία που υπάρχει µε την Περιφέρεια Θεσσαλίας και µε το αρµόδιο Υπουργείο, 

προκειµένου να προχωρήσει η αξιοποίησή τους και η υλοποίηση των υπαρχουσών 

µελετών. 

Η ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ανέφερε σχετικά µε το 

χιονοδροµικό κέντρο, ότι ενόψει της νέας περιόδου θα πρέπει να τεθεί στην 

Περιφέρεια το αίτηµα για αµφίδροµη λειτουργία του, προκειµένου να είναι εύκολη η 

πρόσβαση από την ∆.Ε. Μουρεσίου και σχετικά µε τα λιµάνια τόνισε ότι είναι έργα 

πνοής για το ∆ήµο µας και ευχαρίστησε τον κ. ∆ήµαρχο και τον κ. Οικονόµου Αλέξη 

για τις ενέργειές τους προς τη νοµιµοποίησή τους. 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. Σαµαρά 

Μαρία, τόνισε ότι πρόκειται για τρείς πυλώνες στρατηγικής σηµασίας για το ∆ήµο µας 

και στη συνέχεια έθεσε προφορικές ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται 

στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά της συνεδρίασης). 
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Οι παραπάνω ερωτήσεις απαντήθηκαν προφορικά από τον κ. ∆ήµαρχο και 

τον Αντιδήµαρχο ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Κοντογιώργο Απόστολο. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Τσαγκαράδας κ. Νάνος Παναγιώτης, ενηµέρωσε το 

σώµα σχετικά α) µε την πρόθεση του Αχιλλοπούλειου και της οικογένειας 

Νανόπουλου για αποκατάσταση των κλεµµένων προτοµών στην Τ.Κ. Τσαγκαράδας 

και ανάπλαση του χώρου γύρω από αυτές, β) ενηµέρωσε το σώµα για τα 

εγκαταλελειµµένα οχήµατα και τα προβλήµατα που δηµιουργούνται από αυτά στην 

κυκλοφορία των οχηµάτων αλλά και στα όµβρια ύδατα, γ) για την αναγκαιότητα 

τήρησης του κανονισµού καθαριότητας και την επιβολή προστίµων και δ) ζήτησε να 

αποµακρυνθούν επικίνδυνες παιδικές χαρές, προκειµένου να µην υπάρξει κάποιο 

ατύχηµα. 

Ο ανεξάρτητος ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος και ο 

Πρόεδρος της Τ.Κ. Πουρίου κ. Χιώτης Νικόλαος, αναφέρθηκαν στο θέµα της 

καθαριότητας των Κοινοτήτων του ∆ήµου µας κατά τη διάρκεια των εορτών και 

ζήτησαν να υπάρξει καλύτερο χρονοδιάγραµµα εργασιών για την καθαριότητα όλων 

των Κοινοτήτων. 

Ο Αντιδήµαρχος κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, τόνισε ότι οποιοδήποτε πρόβληµα 

δηµιουργήθηκε οφείλεται στο ότι όλοι ζητούσαν το συνεργείο καθαριότητας την 

Μεγάλη Εβδοµάδα. 

Στη συνέχεια ο ανεξάρτητος ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - 

Μαρίνος, ζήτησε ενηµέρωση σχετικά µε την αποκατάσταση της αγροτικής οδοποιίας 

ενόψει και της νέας καλλιεργητικής περιόδου και αν υπάρχει κάποιο πρόβληµα στην 

σκεπή του ∆ηµοτικού Σχολείου Ανηλίου. 

Στις παραπάνω ερωτήσεις απάντησαν ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης 

Κωνσταντίνος και ο Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Σουλδάτος Απόστολος. 

Η ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ενηµέρωσε το σώµα 

σχετικά µε το θέµα της αντιδικίας του ∆ήµου και υπαλλήλου, την στάση της 

προηγούµενης δηµοτικής αρχής και της επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας επί του 

θέµατος, ιδιαίτερα δε κατά την πρόσφατη εκδίκαση αγωγής αυτής κατά του 

∆ήµου(αναλυτικά καταγράφονται οι τοποθετήσεις επί του θέµατος στα 

αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά της συνεδρίασης). 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

  Από το πρακτικό της 5ης Τακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου, στη Ζαγορά, την 19.04.2017, ηµέρα Τετάρτη  και ώρα 

19:00. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  
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Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για τη τήρηση των πρακτικών.  

 

ΘΕΜΑ : 7ο 

Συζήτηση επί της υπ’ αριθµ. 2/2017 απόφασης του Συµβουλίου της Τ.Κ. Ανηλίου µε 

θέµα: Λήψη απόφασης επί αιτήσεως της κ. Πλακαρού ∆ήµητρας. 

(Προτάθηκε και συζητήθηκε µετά την συζήτηση του 1ου θέµατος της ηµερήσιας 

διάταξης). 

 

Ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την 2/2017 απόφαση του Συµβουλίου της 

Τ.Κ. Ανηλίου, µε θέµα: «Λήψη απόφασης επί αιτήσεως της κ. Πλακαρού ∆ήµητρας», 

στην οποία αναφέρονται τα παρακάτω: 

************************** 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ 1ΗΣ ΤΑΚΤΙΚΗΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  2017 

ΤΟΠΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΑΝΗΛΙΟΥ 

Ανήλιο,  5.02.2017 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:   Μαργαρίτης Στέφανος                                  Πρόεδρος  

                        Αµούντζιας Γεώργιος                                    Σύµβουλος  

                        Μαργαρίτης Κωνσταντίνος του Θεοφ.          Σύµβουλος 

ΑΠΟΝΤΕΣ:     Κανείς 

ΤΗΡΗΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Γερµάνη Πηνελόπη (Γραµµατέας) 

 

 Σήµερα την 5η Φεβρουαρίου 2017, ηµέρα  Κυριακή και ώρα 18:00 µ.µ, 

συνήλθε σε Τακτική  συνεδρίαση το Συµβούλιο της Τοπικής Κοινότητας Ανηλίου, στο 

γραφείο της Κοινότητας, ύστερα από την υπ’ αριθ. 4/1-2-2017 έγγραφη πρόσκληση 

του Προέδρου. 

Αφού διαπιστώθηκε η νόµιµη απαρτία του Συµβουλίου, ο Πρόεδρος κήρυξε 

την έναρξη της Συνεδρίασης.  

Αριθ. Απόφασης  2/2017 

Θέµα 2ο: Λήψη απόφασης επί αιτήσεως της κ. ∆ήµητρας Πλακαρού 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος το  2ο   θέµα της ηµερήσιας διάταξης, έθεσε 

υπόψη του Συµβουλίου την υπ’ αριθµ. Πρωτ. 10102/21-11-16 αίτηση της κ. 

∆ήµητρας Πλακαρού, µε την οποία µας ζητά την αποκατάσταση και διαµόρφωση του 

υπάρχοντος κοινοτικού δρόµου από την Πλατεία του χωριού έως την συνοικία 

Καµάρα. Αφού αναγνώσθηκε η αίτησή της, ο Πρόεδρος και τα Μέλη συζήτησαν επί 

του θέµατος.  

Μετά από τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε  το Συµβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Το Συµβούλιο αφού άκουσε την ενηµέρωση του Προέδρου και ύστερα από      

διαλογική συζήτηση. 
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Τα παρακάτω:  

1. Ότι ο δρόµος που ζητά η κ. ∆ήµητρα Πλακαρού δεν µπορεί να γίνει: α./ διότι ο 

συγκεκριµένος δρόµος είναι καλντερίµι, β./ οι όµοροι ιδιοκτήτες δεν 

επιτρέπουν την διαµόρφωση του δρόµου και γ./ στο συγκεκριµένο σηµείο 

περνά ο κεντρικός αγωγός ύδρευσης, ο οποίος δεν µπορεί να µετακινηθεί 

2. Προτείνεται και εγκρίνεται η διάνοιξη δρόµου από Ι. ∆ιδασκάλου έως την 

ιδιοκτησία ∆. Πλακαρού.   

3. H παρούσα κοινοποιείται στον ∆ήµαρχο & στον Πρόεδρο του ∆.Σ. για τις 

περαιτέρω ενέργειες.  

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 2/2017 

Το παρόν αφού συντάχθηκε αναγνώσθηκε και  υπογράφεται ως εξής: 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                                                        ΤΑ ΜΕΛΗ 

( Ακολουθούν υπογραφές) 

ΠΙΣΤΟ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ  

06.02.2017 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΗΣ Τ.Κ. 

 ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ 

************************** 

Στη συνεδρίαση, παραβρέθηκε η κ. Πλακαρού ∆ήµητρα, η οποία ενηµέρωσε 

το σώµα επί του θέµατος και ζήτησε να γίνει ανάπλαση του παλαιού καλντεριµιού 

ούτως ώστε να µπορεί να διέρχεται από αυτό όχηµα. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Ανηλίου, κ. Μαργαρίτης Στέφανος, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Πρέπει να γίνει µελέτη επί του θέµατος από την Τεχνική Υπηρεσία του ∆ήµου 

και επιπλέον η κ. Πλακαρού θα πρέπει να προσκοµίσει στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο και 

την έγγραφη σύµφωνη γνώµη όλων των όµορων µε το καλντερίµι ιδιοκτητών. 

Ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Το συγκεκριµένο καλντερίµι ήταν το κεντρικό καλντερίµι της Τ.Κ. Ανηλίου. Θα 

πρέπει να γίνει διερεύνηση του θέµατος από την Τεχνική Υπηρεσία του ∆ήµου και η 

κ. Πλακαρού να εξασφαλίσει την έγγραφη συναίνεση των όµορων ιδιοκτητών. 

Ο κ. ∆ήµαρχος ανέφερε τα παρακάτω: 

Η Τεχνική Υπηρεσία του ∆ήµου σε συνεργασία µε τον Πρόεδρο της Τ.Κ. 

Ανηλίου κ. Μαργαρίτη Στέφανο και τον Αντιδήµαρχο κ. Μαργαρίτη Κωνσταντίνο, 

καθώς και µε την κ. Πλακαρού, να κάνουν αυτοψία του χώρου, προκειµένου η 

Τεχνική Υπηρεσία να προχωρήσει σε σκαρίφηµα και κοστολόγηση του έργου. 

Επίσης θα πρέπει να υπάρχει η έγγραφη σύµφωνη γνώµη των όµορων µε το 

καλντερίµι ιδιοκτητών, να  ξεκαθαρίσουµε αν θα πρόκειται για κύκλωµα και που θα 

οδηγεί ο δρόµος, καθώς και αν το συγκεκριµένο καλντερίµι είναι διατηρητέο µνηµείο 
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ή όχι και σε επόµενη συνεδρίαση του δηµοτικού Συµβουλίου να συζητηθεί εκ νέου το 

θέµα µε ολοκληρωµένη πρόταση. 

 

Η κ. Πλακαρού ανέφερε ότι προτείνει ο δρόµος να είναι µονής κατεύθυνσης 

και µόνο είσοδος ή έξοδος.   

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος, κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  

Υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου, ψήφισαν όλοι οι παρόντες ∆ηµοτικοί 

Σύµβουλοι, ήτοι: 

Ο Αντιδήµαρχος  κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. Χριστοδούλου Γεωργία, 

ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ο ∆ηµοτικός  Σύµβουλος κ. Αλτίνης 

Ανέστης, ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος , οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι  κ. 

Βασταρδής Κωνσταντίνος,κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, κ. Καουνάς Βασίλειος, ο 

Αντιδήµαρχος κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, ο Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. 

Κουτσελίνης Προκόπιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Σαµαρά Μαρία, κ. Μπρίζης 

Θεόδωρος, ο Αντιπρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ.Κατσιφός Απόστολος, οι 

∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Λάσκος Κωνσταντίνος,κ. Καµπούρης Νικόλαος και κ. Χιώτης 

∆ηµήτριος - Μαρίνος. 

Επίσης υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου, ψήφισε και ο Πρόεδρος της 

Τ.Κ. Ανηλίου κ. Μαργαρίτης Στέφανος. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

• Την 2/2017 Απόφαση του Συµβουλίου της Τ.Κ. Ανηλίου 

• Την πρόταση του κ. ∆ηµάρχου  

• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Αναθέτει στην Τεχνική Υπηρεσία του ∆ήµου, σε συνεργασία µε τον Αντιδήµαρχο κ. 

Μαργαρίτη Κωνσταντίνο, τον Πρόεδρο της Τ.Κ. Ανηλίου κ. Μαργαρίτη Στέφανο, 

καθώς και την κ. Πλακαρού ∆ήµητρα, να προβεί σε αυτοψία του χώρου, στη σύνταξη 

τεχνικής έκθεσης και σε κοστολόγηση του έργου, όσον αφορά την πρόταση της κ. 

Πλακαρού, αφού πρώτα διερευνηθεί αν το συγκεκριµένο καλντερίµι έχει 

χαρακτηρισθεί ως διατηρητέο µνηµείο, κι αφού έχουν εξασφαλιστεί οι έγγραφες 

σύµφωνες γνώµες των όµορων µε το καλντερίµι ιδιοκτητών (εφόσον αυτό 

απαιτείται).Εν συνεχεία, το θέµα θα επανέλθει σε επόµενη συνεδρίαση του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου, για να ληφθεί ή όχι οποιαδήποτε απόφαση. 
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Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 60/2017.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής:  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ,04.05.2017  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ   
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